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Protokół Nr 82/23 
 

ze zdalnego posiedzenia Komisji Budżetowej  
 

w dniu 29 sierpnia 2023 r.  
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w 

Otwocku przy ulicy Górnej 13, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji Budżetowej, 

radnego Roberta Kosińskiego w godzinach od 1615 do 1730
. 

 
W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji oraz goście Wicestarosta Otwocki  

Paweł Zawada , Skarbnik Powiatu Wiesław Miłkowski, Sekretarz Powiatu Andrzej Solecki, 

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Paweł Grzybowski, zgodnie z załączonymi listami 

obecności. 
 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu: 

- w sprawie zmian w uchwale Nr 368/LV/22 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 29 
grudnia 2022 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2023 rok, z późn.zm.; 
- w sprawie zmian w uchwale Nr 369/LV/22 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 29 
grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Otwockiego na 
lata 2023 – 2037; 
- w sprawie zmiany Uchwały Nr 243/XXXIII/21 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 
25 marca 2021 r. w sprawie zasad udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków oraz znajdujących się na terenie 

Powiatu Otwockiego. 
4. Omówienie zaplanowanych i zrealizowanych inwestycji drogowych Powiatu 

Otwockiego w 2023 r.  
5. Sprawy różne. 
6. Zakończenie posiedzenia. 

 
Przewodniczący Komisji Budżetowej zaproponował zmianę porządku posiedzenia polegającą 

na zamianie w  pkt. 3 kolejności projektów uchwał do  zaopiniowania tj. jako pierwszy projekt 
uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr 243/XXXIII/21 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 25 

marca 2021 r. w sprawie zasad udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 
roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w 

gminnej ewidencji zabytków oraz znajdujących się na terenie Powiatu Otwockiego. 
 
Ww. zmiana do porządku obrad została przyjęta przez Komisję jednogłośnie. 
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Porządek posiedzenia po zmianie: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 
3. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu: 

- w sprawie zmiany Uchwały Nr 243/XXXIII/21 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 
25 marca 2021 r. w sprawie zasad udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków 

lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków oraz znajdujących się na terenie 

Powiatu Otwockiego. 
- w sprawie zmian w uchwale Nr 368/LV/22 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 29 
grudnia 2022 r. – Uchwała Budżetowa Powiatu Otwockiego na 2023 rok, z późn.zm.; 
- w sprawie zmian w uchwale Nr 369/LV/22 Rady Powiatu Otwockiego z dnia 29 
grudnia 2022 r. w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Otwockiego na 
lata 2023 – 2037; 

4. Omówienie zaplanowanych i zrealizowanych inwestycji drogowych Powiatu 

Otwockiego w 2023 r.  
5. Sprawy różne. 
6. Zakończenie posiedzenia. 

 
 

 
Ad. 1 

Przewodniczący Komisji Budżetowej, radny Robert Kosiński przywitał obecnych. 
 

Ad. 2 
Przewodniczący Komisji Budżetowej, radny Robert Kosiński przedstawił porządek 

dzisiejszych obrad.  
Radni nie zgłosili uwag do przedstawionego porządku obrad. 
 

Ad. 3 
1) Przewodniczący Komisji Budżetowej, radny Robert Kosiński udzielił głosu 

Sekretarzowi Powiatu. 
Sekretarz Powiatu Andrzej Solecki omówił projekt uchwały. 

 Radny Mirosław Pszonka zapytał Sekretarza Powiatu czy środki otrzymane w ramach 

dofinansowania znajdują się na koncie Starostwa. 
Sekretarz odpowiedział radnemu Mirosławowi Pszonce, że została udzielona  

z Rządowego Programu Odbudowy Zabytków promesa wstępna na bazie, której można 

przygotowywać się do podpisania umowy dotacyjnej. Refundacja etapowa następuje po 

wykonaniu prac wg. zasady Polskiego Ładu. 
 
 
Opinia Komisji: 
Komisja Budżetowa jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 
uchwały, w  obecności 12 członków Komisji.  
 
 Głosowanie : „za”–  12 osób, „przeciw” – 0 , „wstrzymały się” – 0.  
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             2) Przewodniczący Komisji Budżetowej radny Robert Kosiński udzielił głosu 

Skarbnikowi Powiatu Otwockiego.       
 Skarbnik Wiesław Miłkowski omówił projekt uchwały. 

Radny Mirosław Pszonka zapytał dlaczego zmniejsza się plan dochodów 

zaplanowanych darowizn pieniężnych, czy darczyńcy zrezygnowali. 
Skarbnik w odpowiedzi na pytanie radnego Mirosława Pszonki, powiedział że to nie są 

imienne darowizny, tylko założenie PCPR-u.  
Radny Mirosław Pszonka zwrócił uwagę na fragment projektu uchwały-   

w uzasadnieniu, w części dot. zwiększenia planu wydatków w rozdz. 70095 w pkt.1)  jest zapis 

- „Nieruchomość stanowiła własność  Powiatowego Centrum Zdrowia Sp. z o.o. w Otwocku”.  
 Skarbnik powiedział, że we wskazanym fragmencie jest błąd, który zostanie 

poprawiony - słowo „stanowiła”  zostanie zastąpione słowem „stanowi”.  
 W odpowiedzi na pytanie radnego Mirosława Pszonki dot. kwot przeznaczonych w 
budżecie na Starostwo i Oświatę, Skarbnik przedstawił szacunkowe kwoty. 
 W związku z brakiem  chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie pozytywne zaopiniowanie ww. projektu uchwały. 

 
Opinia Komisji: 
Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, 

w  obecności 12 członków Komisji. 
 

Głosowanie : „za”–  7 osób, „przeciw” –0 , „wstrzymały się” – 5 osoby. 

3) Skarbnik Powiatu omówił projekt uchwały. 
           W związku z brakiem  chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Komisji poddał 
pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie ww. projektu uchwały. 

 

Opinia Komisji: 
Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, 

w  obecności 12 członków Komisji. 
 

Głosowanie : „za”–  6 osób, „przeciw” –0 , „wstrzymały się” – 5 osoby. 

Ad. 4 
Przewodniczący Komisji Budżetowej, radny Robert Kosiński udzielił głosu 

Dyrektorowi ZDP Pawłowi Grzybowskiemu. 
Dyrektor omówił zaplanowane i zrealizowane inwestycje drogowe Powiatu 

Otwockiego w 2023 r. opierając się na przygotowanym i przedłożonym członkom Komisji 

zaktualizowanym harmonogramie zadań inwestycyjnych Zarządu Dróg Powiatowych w 

Otwocku. 
Radny Mirosław Pszonka zwrócił uwagę, że otrzymane od ZDP zestawienie jest 

niekompletne i zwrócił się z prośbą o uzupełnienie danych tj. termin zakończenia umowy 

poszczególnych zadań. 
Dyrektor ZDP zadeklarował,  że uzupełni brakujące dane w powyższym zestawieniu. 
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Przewodniczący Komisji zapytał Dyrektora ZDP o termin zakończenia zadania 

inwestycyjnego tj. budowa ciągów pieszych i rowerowych na ul. Warszawskiej, ul. Jana 

Pawła II i ul. Poniatowskiego. 
 Dyrektor ZDP przedstawił datę planowanego zakończenia inwestycji tj. 1 września 

2023 r. 
 Przewodniczący Komisji powiedział, że obserwował stopień zaawansowania prac 

omawianej inwestycji, w związku z powyższym przewiduje, że wykonawca nie zakończy 

prac w terminie i  zapytał o planowane działania ze strony ZDP w Otwocku w stosunku do 
wykonawcy. 
 Dyrektor ZDP przedstawił działania podjęte w celu konsekwentnego egzekwowania 

warunków umowy. 
 Radny Dariusz Kołodziejczyk zaproponował, aby sprawdzić możliwość zamieszczenia 

w kryteriach wyboru zapisu wykluczającego oferenta karanego w przeszłości.  
 Radna Bogumiła Więckowska powiedziała, że w przeszłości możliwy był zapis w 

specyfikacji, że inwestor unieważnia przetarg bez podawania przyczyny.  
 Dyrektor ZDP odpowiedział radnej Bogumile Więckowskiej, że aktualnie nie ma takiej 

możliwości, gdyż zmieniło się prawo w zakresie zamówień publicznych. 
  
Ad.5 
 

Radny Grzegorz Michalczyk przekazał Dyrektorowi ZDP informację uzyskaną od 

mieszkańców powiatu o brakującym fragmencie nakładki asfaltowej na odcinku Wola 

Sufczyńska do mostu w Sufczynie oraz poprosił o sprawdzenie wskazanego miejsca. 
 Radny Janusz Goliński przypomniał Dyrektorowi ZDP o przeglądzie przejść dla 

pieszych w okolicach szkół terenu powiatu, w związku z nadchodzącym rokiem szkolnym 
2023/24. 
 Dyrektor ZDP odpowiedział radnemu Januszowi Golińskiemu, że ZDP zwraca 

szczególną uwagę na bezpieczeństwo na drogach przy szkołach. W zeszłym roku zostały 

pomalowane pasy w kolorze czerwonym w technologii akrylowej, grubowarstwowej. 
   
Ad. 6 
 
 Na tym posiedzenie zakończono.  
 

 
 

Przewodniczył: 
 

Robert Kosiński 

 
Sporządziła: 
 
Monika Chudzik 
 


